
 

 

 

 

 
 

 Kraków,  13 maja 2023 r. 

 

Interpelacja 

 

 Prezydent Miasta Krakowa 

 prof. Jacek Majchrowski 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

zwracam się z wnioskiem o ponowne przeanalizowanie zakresu inwestycji zwanej 

budową tramwaju do Mistrzejowic (KST IV), bowiem nadal dominującym elementem jest 

rozbudowa i przebudowa istniejących układów drogowych. W planowanej inwestycji nie 

uwzględniono postulatów mieszkańców i organizacji pozarządowych o ograniczenie 

wycinki drzew, których 1059 jest nadal przewidziane do usunięcia. 

Apeluję o zaplanowanie działań mających na celu przesadzenia jak największej liczby 

spośród 1059 drzew i realizacji nasadzeń w pobliżu inwestycji na całej jej długości. 

Mieszkańcy Prądnika Czerwonego zwracają uwagę na pozbawienie dzielnicy wielu 

dorodnych, dużych drzew i małą liczbę nasadzeń w zamian, 

Ponadto proszę o informację, w jakim zakresie inwestycja ta jest realizowana zgodnie z 

uchwałą ws. ochrony drzew na terenach gminnych, która nakłada m.in. obowiązek 

nasadzeń zastępczych o sumie obwodów przynajmniej równej obwodom drzew 

wycinanych. Będę wdzięczny o wyjaśnienia tej sprawy. 

 

     Z poważaniem, 

 /-/ Łukasz Maślona 


